
3 0

0(4) 3

1 3
2 0(4)

w/o

0(5) 1

w/o

1(3) 1(0)

1(5)

1 0

0 1

1(4) w/o
1 0(1)

1(4) 0

0 2

1(2) 5

冠軍 Champion: 0003432中原地產代理有限公司

亞軍 1st Runner-up: N.A.

季軍 2nd Runner-up: 0003374醫院管理局

殿軍 3rd Runner-up: N.A.

開賽後5分鐘仍未能出場作賽或當比賽進行時球員不足7人者，作自動棄權論。

Any team that fails to turn up 5 minutes after the official commencement time or dispatches less than 7

players during the match will be regarded as having withdrawn from the match.

Corporate Games 2023 - CATALO 11-a-side Soccer Competition

男子隊際甲組（在香港僱用三百名或以上員工的機構）- 單淘汰賽事進程表

工商機構運動會 2023 - 家得路十一人足球比賽

報到時間：大會編定的比賽開始時間前15分鐘

Reporting Time: 15 minutes before the scheduled time for the match

2/7/2023

1930-2030
9/7/2023

1930-2030

決賽

30/7/2023

2015-2115

O003399 新世界發展有限公司

Men's Team Group A (Organisations with 300 or more employees in Hong Kong) - Knock-out stage Schedule

16/7/2023

1815-1915

16/7/2023

2045-2145

O003417 恒生銀行

O003397 順豐速運(香港)有限公司 O003279 聯合包裹運送服務公司

2/7/2023

2045-2145

9/7/2023

2045-2145

O003300 電訊盈科 O003374 醫院管理局

O003257 怡和體育會

2/7/2023

1815-1915

9/7/2023

1815-1915

O003394 中信銀行(國際)有限公司 O003261 恆華 (香港) 裝飾工程有限公司

23/7/2023

1900-2000

23/7/2023

2015-2115

O003280 港鐵公司 O003407 東華三院

O003387 ONEPLATFORM WEALTH MANAGEMENT LIMITED

季軍賽

30/7/2023

1900-2000

O003351 JPMORGAN CHASE BANK, NATIONAL ASSOCIATION 

2/7/2023

1700-1800

9/7/2023

1700-1800

O003268 滙豐體育會

16/7/2023

1700-1800

16/7/2023

1930-2030

O003375 宏利人壽保險(國際)有限公司

O003432 中原地產代理有限公司
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2 1

0 1

0(w/o) 4

冠軍 Champion: N.A.

亞軍 1st Runner-up: N.A.

季軍 2nd Runner-up: N.A.

殿軍 3rd Runner-up: N.A.

O003383 啓樂教育有限公司 O003334 香港電腦商會

工商機構運動會 2023 - 家得路十一人足球比賽

Corporate Games 2023 - CATALO 11-a-side Soccer Competition

 報到時間：大會編定的比賽開始時間前15分鐘

 Reporting Time: 15 minutes before the scheduled time for the match 開賽後5分鐘仍未能出場作賽或當比賽進行時球員不足7人者，作自動棄權論。

Any team that fails to turn up 5 minutes after the official commencement time or dispatches

less than 7 players during the match will be regarded as having withdrawn from the match.

男子隊際乙組（在香港僱用三百名以下員工的機構）- 單淘汰賽事進程表

Men's Team Group B (Organisations with less than 300 employees in Hong Kong) - Knock-out stage Schedule

決賽 Final

13/5/2023 -

17:15

O003317 新科試驗有限公司 O003418 威馬織帶廠有限公司

30/4/2023 - 15:00 30/4/2023 - 16:15
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0 (5) 1 (6)

3 0

5 2

0 (3) 1(5)

冠軍 Champion:

亞軍 1st Runner-up:

季軍 2nd Runner-up:

殿軍 3rd Runner-up:

 報到時間：大會編定的比賽開始時間前15分鐘
 Reporting Time: 15 minutes before the scheduled time for the match

開賽後5分鐘仍未能出場作賽或當比賽進行時球員不足7人者，作自動棄權論。

Any team that fails to turn up 5 minutes after the official commencement time or

dispatches less than 7 players during the match will be regarded as having withdrawn

from the match.

O003322 香港海關
決賽 Final

24/6/2023 -

17:15

O003301 懲教署

O003411 屋宇署

O003348 政府統計處

季軍賽 2nd

Runner-up

24/6/2023 -

16:00

11/6/2023 - 16:00

O003322 香港海關

O003411 屋宇署

O003301 懲教署

O003348 政府統計處

工商機構運動會 2023 - 家得路十一人足球比賽

11/6/2023 - 17:15

Men's Team Group C Government Departments (no restriction on the number of employees) - Knock-out stage Schedule

男子隊際丙組（政府部門（僱員人數不限））- 單淘汰賽事進程表

Corporate Games 2023 - CATALO 11-a-side Soccer Competition

修訂於2023年6月28日
Revised at 28 Jun 2023


